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Raad van bestuur van de intergemeentelijke vereniging IVAREM – 18 augustus 2023 

 
LIJST MET BEKNOPTE OMSCHRIJVING VAN BESLISSINGEN 

 
Aanwezig: Koen Anciaux - voorzitter 

Bavo Anciaux, Ivo Andries, Eddie Bormans, Jeroen De Cuyper, Anne De Ron, 
Patrick Princen, Rina Rabau, Ingeborg Van Hoof, Paul Wuyts - leden 
Stefaan Deleus, Geert Marrin - leden met raadgevende stem 
Jos Hellemans - deskundige 
Vincent Volckaert - algemeen directeur en secretaris 

Volmacht: Sylke Pex (ondervoorzitter) met volmacht aan Koen Anciaux 
Marc Franquet (ondervoorzitter) met volmacht aan Eddie Bormans 

Verontschuldigd: Mieke Van den Brande – lid 
Koen Kerremans – lid met raadgevende stem 

Afwezig: / 

 
De vergadering wordt geopend om 17.00 uur door Koen Anciaux, voorzitter. 

 

Goedkeuring notulen 
 

1. Goedkeuring notulen van de RVB van 14-07-2023  

BESLUIT: (unaniem) 
De raad van bestuur keurt de notulen van 14 juli 2023 goed. 

 

Punten ter kennisname 
 

2. Opvolging beslissingen  

/ 
 

3. Overzicht communicatieacties IVAREM  

De raad van bestuur neemt kennis van het overzicht van de communicatieacties. 

 

4. MBS - Gunning perceel 1 - branddetectiesysteem  

KENNISNAME: 
De raad van bestuur van IVAREM neemt kennis van de beslissing van de raad van bestuur van IOK Afvalbeheer om 
de opdracht ‘Leveren, plaatsen, in dienst stellen en onderhouden van een branddetectiesysteem op de 
Mechanisch-Biologische Scheidingsinstallatie (MBS) te Geel’ te gunnen aan de firma Chubb Security Systems bv 
uit Groot-Bijgaarden tegen de eenheidsprijzen vermeld in de offerte van die inschrijver. 
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5. MBS - Overdracht contract Renasci  

KENNISNAME: 
De raad van bestuur van IVAREM neemt kennis van de door de raad van bestuur van IOK Afvalbeheer 
goedgekeurde overeenkomst voor overdracht van de overeenkomst met Renasci aan Bionerga NV voor de 
verwerking van SRF afkomstig van MBS. 

 

Punten ter goedkeuring 
 

6. MBS - Goedkeuring bestek afzet metalen  

BESLUIT: (unaniem) 
De raad van bestuur hecht zijn goedkeuring aan het bestek voor de afzet metaalafvalstromen van MBS in Geel 
voor de periode 2023-2027. 

 

7. Goedkeuring bestek levering brandstof voor voertuigen  

BESLUIT: (unaniem) 

De raad van bestuur hecht zijn goedkeuring aan het bestek voor het leveren van brandstoffen aan IVAREM. 

 

8. Goedkeuring aansluiting bij bestek voor raamovereenkomst fietsleasing door de stad 
Mechelen  

BESLUIT: (unaniem) 
De raad van bestuur hecht zijn goedkeuring aan de aansluiting van IVAREM bij de openbare procedure van de 
stad Mechelen tot het bekomen van een raamovereenkomst ‘fietsleasing’ voor het personeel van de 
deelnemende entiteiten. 

 

9. Ophaling van asbestcement aan huis   

BESLUIT: (unaniem) 
De raad van bestuur beslist om de huis-aan-huisophaling op afroep van asbestcement in het werkingsgebied van 
IVAREM te gunnen aan de meest voordelige inschrijver, nl. JMC Containers, Kelderveld 20, 2500 Lier. 

 

10. Ontwerp vergaderkalender 2024  

BESLUIT: (unaniem) 
De raad van bestuur neemt kennis van de vergaderkalender voor 2024 en hecht er zijn goedkeuring aan. 

Er wordt gevraagd om de vergaderverzoeken zo vlug mogelijk uit te sturen zodat de vergaderingen voorzien staan 
in de agenda’s van de bestuurders. 

De vergadering van 16 februari 2024 zal alvast digitaal plaatsvinden wegens de krokusvakantie. 
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11. Toetreding IVAREM tot Ecowerf  

Koen Anciaux verlaat de vergadering voor dit agendapunt. Paul Wuyts neemt het voorzitterschap waar. 
BESLUIT: (unaniem) 
De raad van bestuur keurt het voorstel goed om toe treden tot Ecowerf OV als C-vennoot. Het verzoek tot 
toetreding wordt overgemaakt aan Ecowerf. IVAREM zal hiertoe een kapitaalsaandeel van 108,40 EUR 
onderschrijven, namelijk 10 aandelen aan 10,84 EUR per aandeel. Deze vraag tot toetreding wordt ter 
bekrachtiging voorgelegd op de volgende algemene vergadering van IVAREM (15-12-2023). 

 

12. AV Cipal 12-10-2023 - agenda en mandaat afgevaardigde  

Koen Anciaux neemt vanaf dit agendapunt opnieuw deel aan de vergadering en neemt zijn rol als 
voorzitter opnieuw op. 

BESLUIT: (unaniem) 
De raad van bestuur keurt de wijziging aan de statuten van Cipal goed (agendapunt 1 t/m 61). De raad van 
bestuur keurt het voorstel tot wijziging aan het opschrift van de statuten van Cipal om die in overeenstemming te 
brengen met de genomen besluiten goed (agendapunt 62) en keurt het voorstel tot het verlenen van machten tot 
uitvoering van de genomen besluiten goed (agendapunt 63). 

De raad van bestuur mandateert de afgevaardigde van IVAREM, Stefaan Deleus, om op de buitengewone 
algemene vergadering van Cipal van 12 oktober 2023 te handelen en te beslissen conform dit besluit. Indien die 
algemene vergadering niet geldig zou kunnen beraadslagen of indien die algemene vergadering om welke reden 
dan ook zou worden verdaagd, dan blijft de vertegenwoordiger van de intergemeentelijke vereniging gemachtigd 
om deel te nemen aan elke volgende vergadering met dezelfde agenda. 

 

13. Goedkeuring notulen agendapunten 6 t/m 12  

BESLUIT: (unaniem) 
De raad van bestuur keurt de notulen van 18 augustus 2023 eenparig goed voor wat betreft agendapunten 6 tot 
en met 12. 

 

Punten ter bespreking/standpuntbepaling 
 

14. Punten ter bespreking/standpuntbepaling  

/ 

 

Varia, mededelingen en rondvraag 
 

15. Varia, mededelingen en rondvraag  

15.1.   P&K-containers 

Koen Anciaux feliciteert de stad Lier met de invoering van de papier en karton-containers. 

15.2.  Asbestophaling 

Eddie Bormans vermeldt dat burgers blijkbaar worden verplicht om cementplaten die geen asbest bevatten ook 
te laten verwerken via de asbestinzameling (duur). Reeds minstens 15 jaar bevatten cementgolfplaten geen 
asbest meer. Er moet toch een manier zijn om dat materiaal buiten de asbestinzameling te verwerken? 
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15.3. Beheersoverdracht gft 

Eddie Bormans vermeldt dat dit punt in Bornem op de gemeenteraad van september staat. 

Antwoord: het klopt dat IVAREM in naam van alle gemeenten de aanvraag tot uitstel zal richten aan OVAM. Aan 
alle gemeenten werd gevraagd om dit in september te agenderen op de gemeenteraad. 

15.4. Compostvaten en -bakken 

Eddie Bormans merkt op dat de compostvaten en -bakken via IVAREM aangekocht even duur zijn als in de 
reguliere markt en dus is er bezorgdheid bij de gemeente of er nog veel verkocht zullen worden.  

Antwoord: het staat de gemeente vrij om mee te doen met het aanbod van IVAREM. De gemeente kan ook zelf 
beslissen om subsidies toe te kennen. 

15.5. Inco-zakken 

Ivo Andries vraagt of inco-zakken worden verwerkt?  

Antwoord: inco-afval wordt in de DIFTAR-gemeenten apart ingezameld omdat er vroeger een aparte verwerker 
bestond. Momenteel is er een verwerker in Nederland, maar de capaciteit is te klein. Het Lokaal Materialenplan 
voorziet in de toekomst wel een UPV op luiers. 

15.6. Vergaderkalender 2024 

Ingeborg Van Hoof merkt op dat de vergadering op 16-02-2024 tijdens de krokusverlof valt.  

Er wordt overeengekomen dat die vergadering zeker een digitale vergadering wordt. De vergaderverzoeken voor 
alle vergaderingen zullen zo vlug mogelijk doorgestuurd worden. 

15.7. Budgetten gemeenten 2024 

Vincent Volckaert meldt dat de budgetten voor de gemeenten binnenkort zullen worden doorgestuurd. 

 


